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Abstract (en)
In a radial blower, the impeller (16) is arranged between two plane-parallel discs (30, 32) which close off the impeller (16) on its axial end sides. A
partition (42) divides the inner space of the impeller (16) into a first suction space (V1) and a second suction space (V2). An inflow opening (44)
for fresh air opens only into the first suction space (V1). The radial blower works as a two-stage blower, the first stage working with the first suction
space (V1) as a radial blower, while the second stage works with the second suction space (V2) as a transverse-flow blower. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Radialgebläse ist das Laufrad (16) zwischen zwei planparallelen Scheiben (30, 32) angeordnet, die das Laufrad (16) an dessen axialen
Stirnseiten abschließen. Eine Trennwand (42) teilt den Innenraum des Laufrades 16 in einen ersten Saugraum (V1) und einen zweiten Saugraum
(V2). Eine Zuströmöffnung (44) für Frischluft mündet nur in den ersten Saugraum (V1). Das Radialgebläse arbeitet als zweistufiges Gebläse,
wobei die erste Stufe mit dem ersten Saugraum (V1) als Radialgebläse arbeitet, während die zweite Stufe mit dem zweiten Saugraum (V2) als
Querstromgebläse arbeitet. <IMAGE> <IMAGE>
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